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Beszámolt következő tevékenységeiről az udvarhelyi RMDSZ vezetősége. Ma délutánra a
szövetségi frakció összehívta a városi intézmények vezetőit, hogy beszéljék meg a
problémáikat. Ezzel próbálják elősegíteni, hogy Udvarhely költségvetése a legfontosabb
hiányosságokat, bajokat próbálja meg orvosolni. Jakab Áron Csaba elmondta, hogy ez nem
újkeletű dolog, ugyanis az intézményvezetőkkel minden alkalommal leülnek tárgyalni a
költségvetés megszavazása előtt. „Nem csak azért találkozunk, hogy felmérjük a jelenlegi
problémákat, és aszerint döntsünk a pénzek elosztásakor, hanem egyféle beszámolót is
tarthatnak az intézmények irányítói, amin elmondják az elmúlt év alatt megvalósuló terveiket, és
kialakult problémákat.” 
  

Incze Csongor, Grünstein Szabolcs, Jakab Áron Csaba, Fancsali Kálmán

  
Grünstein Szabolcs felvilágosított, hogy a város idei költségvetése körülbelül 10%-al kisebb,
mint tavaly. „Ha kétszer ennyi pénz lenne, akkor sem tudnánk mindent fedezni. Éppen ezért
szükség az intézmények vezetőivel beszélni, hogy a fontosabb problémákat orvosoljuk.”

Ezek után az RMDSZ helyi képviselői a mai tanácsülésről emelték ki a fontosabb pontokat.
Elmondták, hogy a város központjának felújítására, átalakítására szükség megnyerni azt a
pályázatot, mellyel turisztikailag vonzóvá tennék Székelyudvarhelyt. A pályázat értéke 900.000
lej, amiből csak 2% saját részt kellene vállalni - ami 17.000 lejt jelent. Ugyanakkor az ANL-s
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lakások kiosztása is nagyon fontos, így azt is mihamarabb el kell fogadni.” Mindezek mellett
megtudtuk, hogy idén 15 tömbház hőszigetelését oldják meg, a tanácsülésen ezen projektet is
megszavazzák.

A sajtótájékoztató végén Grünstein Szabolcs, a helyi RMDSZ elnöke elmondta, hogy a
szervezeten belül most már tisztázódtak a dolgok, teljes gőzzel munkába állnak. Összehívják
egyeztetésre a körzeteket és új tagokat toboroznak.
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